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Protokoll lokala brottsförebyggande rådet, 
Järva 
240222 

Närvarande:  
Rashid Mohammed, (V) ordförande Järva stadsdelsnämnd 
Kim Ekblom (C) 
Azad Hassan (S) 
Åsa Nilsson Söderström (L) 
Ole-Jörgen Persson (M) 
Letti Freivalds (S) 
Allan Ahmad (V) 
Victoria Callenmark, Järva SDF 
Jonas Eliasson, Järva SDF 
Ylva Almgren, Järva SDF 
Johanna Cajander, LPO Järva 
Aron Menzaros, LPO Järva 
Bengt Tersler, Kista räddningstjänst 
Fredrik Boström, grundskolechef Järva 
Håkan Rosander, Lunda företagsgrupp  
Kjell Lindahl, Akalla företagsgrupp 
Nathalie Dandeby, Einar Mattsson 
Maritha Al Ghorabi Fastighetsägare i Järva 
Igor Borg, Fastpartner 
Daniel Sedighha Mattsson, Victoriahem 
Anna Johnsson, VR Sverige 
 
 
Tidpunkt 
22 februari 2024 kl. 9.00–11.00 

Plats 
Förvaltningshuset Kista 

1. Mötet öppnas 
Rashid öppnar mötet och hälsar alla välkomna.  
Val av justerare: Ole-Jörgen Persson justerar protokollet.  
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2. Föregående protokoll  
Föregående protokoll läggs till handlingarna.  

3. Lägesrunda 
Kort lägesbild från respektive organisation:  
Polisen: 
Lugnare i området just nu vilket är en positiv utveckling. Man ser 
positiva effekter av insatsen i Tensta. Då det är lugnare i området 
kan polisen ha mer fokus på utredningar och arbetet med 
nyrekrytering.  
Skolan:  
Ansökningar för höstterminen har öppnad och man ser en trend med 
fler sökande till de kommunala grundskolorna.  
Räddningstjänsten:  
Arbetar med normal verksamhet. Nyårsafton var avvikande men 
annars lugnt överlag i området.  
Fastpartner:  
Jobbar mycket med gallerian i Tensta och för att få dit ytterligare 
hyresgäster.  
Akalla företagarförening:  
Lugnare överlag, har dock sett en del stölder av däck på bilfirmor i 
Akalla.  
Lunda företagarförening:  
Lugnt i området, dock väldigt skräpigt. Oroliga för utvecklingen av 
AI och har bland annat därför startat en säkerhetsgrupp.  
VR buss:  
Keolis tar över busstrafiken i höst. Har det överlag lugnare gällande 
allvarliga händelser. Största utmaningen i området är Lista busstorg 
och dess utformning.  
Einar Mattsson:  
Lugnt överlag men ser en viss ökning av inbrottsförsök. Ser en del 
häng i Hjulsta centrum.  
Fastighetsägare i Järva:  
Arbetet med Trygga trappan pågår. Planeringen och datumen för 
vårens trygghetsinventeringar är satta. Fastighetsägarna i Tensta 
märker ännu inte av att polisens insats i Tensta skulle lett till att 
drogförsäljning istället flyttat in i trapphus eller källare.  
Victoriahem:  
Upplever att det är lugnt i området. Genomför just nu ett omfattande 
projekt i Järva där man går igenom nycklar, brickor osv för att 
säkerställa att inte obehöriga tar sig in. Kommer jobba 
trygghetsskapande i garage i Tensta framöver. Förbereder inför 
sommaren med sommarjobbare från stadsdelsförvaltningen.  
SDF: 
Arbetar just nu med revidering av den lokala 
samverkansöverenskommelsen med polisen. 
Trygghetsinventeringarna inför våren är klara. Staden höjer 
beredskapsförmågan och stadsdelsförvaltningen har nu ett förslag 
på en organisation för sådana händelser. Järva är också en av tre 
noder i staden som med utpekat ansvar för civil beredskap.  
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Fråga till förvaltningen om det eventuellt är stökigt på 
förskolegårdar vilket inte är något som sticker ut för tillfället.  
Fråga till polisen om utvecklingen av AI som svarar att det är den 
nationella operativa avdelningen (NOA) som ansvarar för detta.  
Fråga till polisen om eventuellt stök på tunnelbanestationer vilket 
beskrivs som enstaka händelser och inget som sticker ut.  
Fråga till polisen om Akalla och hur de besöker Akalla 
industriområde vilket polisen svarar inte är prioriterat men att de 
ändå besöker platsen i mån av tid.  

5. Årlig lägesbild Järva  
Inom ramen för den lokala samverkansöverenskommelsen tas en 
gemensam lägesbild fram. Denna lägesbild omfattar 
stadsdelsområdet Järva samt Järva lokalpolisområde och ligger till 
grund för prioritering av gemensamma insatser och åtgärder. 
Stadsdelsförvaltningen och polisen presenterar denna lägesbild.  

6. Tema våldsvåg 
Victoria Callenmark gick igenom stadens budget i korta drag, 
främst kopplat till trygghet och brottsförebyggande arbete.  

7.  Förslag på årshjul 2024 
Polisen håller en dragning om våldsvågen som drabbat samhället 
under året och föregående år.  
Antalet dödsskjutningar i området har minskat vilket bland annat 
beror på att man fått bort tongivande kriminella individer från 
området men också samverkan med andra myndigheter och 
civilsamhälle. Det är ett lugnare läge i Järva i jämfört med övriga 
regionen. Överlag ser man en ökning av att man använder yngre 
personer som utförare och man plockar upp ungdomar som rymmer 
från SIS och HVB-hem. Polisen önskar hjälp att sprida de positiva 
bilderna av Järva.  

8. Övriga frågor 
Fråga om det tar längre tid för ambulansen att köra på larm i Järva 
än på andra platser i Sverige. Det finns inga belägg för detta men 
ambulansen har en dialog med polisen vid exempelvis skjutningar 
för att säkra platsen innan ambulansen kör in.   

Nästa möte 
23/5 9.00–11.00 i Husby.  
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